
PROTOKÓŁ nr 89 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  20.09.2023 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

W pracach Komisji uczestniczyła Radna Miasta Krakowa Pani Renata Kucharska, Przewodniczący RDz. XVII 

p.A.Dziedzic, Radni Dzielnicy XVII p. Z. Rajski, p. K. Frankiewicz, przedstawiciel SM m.Krakowa, Policji oraz 

mieszkańcy Dzielnicy XVII. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji został zmieniony przez dodanie czterech punktów porządku obrad. 

Projekt porządku obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1.Komisja rozpatrzyła email Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej os. Na Stoku 23 w sprawie wraków 

samochodów. 

Głos zabrali:p.L.Zaleński,p.W.Wołoch. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma ze zdjęciami do SM m.Krakowa celem rozwiązania problemu z 

wrakami samochodów na terenie os Na Stoku. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.2, 3.3, 3.7, 3.8 Komisja  rozpatrzyła pismo firmy SEMA-PRINT z dn.22.06.2023, p. Katarzyny M. z dnia 

09.09.2023r, Radnej Dz.XVII p. Teresy Ziętary z dn. 19.09.2023r., pismo Mieszkańców os. Wadów z dn. 12.09.2023r 

w sprawie korekty kursów autobusów do os. Wadów i Wegrzynowice. 

Głos zabrali: p. L. Zaleński, p. W. Wołoch, p. T. Ziętara, p. A. Dziedzic, p. St. Stroński, p. K. Frankiewicz,  

p. Z. Rajski oraz mieszkańcy os. Węgrzynowice. 

W/w punkty porządku obrad rozpatrywane zostały wspólnie jako punkty jednej konkretnej sprawy. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu wszystkich pism do ZTP  w celu zapoznania się ze zgłoszonym problemem 

mieszkańców os. Węgrzynowice, os. Wadów oraz firm usytuowanych w tych osiedlach o wzmocnienie linii 

autobusowej nr 110 w godzinach szczytu. 

Komisja postanowiła zaprosić przedstawicieli ZTP na pilne spotkanie do Rady Dzielnicy XVII po uzgodnieniu 

wspólnego terminu spotkania. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.4. Komisja przyjęła do wiadomości pismo SM m.Krakowa w sprawie kontroli placu zabaw przy  

ul. Mycielskiego. 

 

ad.3.5. Komisja rozpatrzyła email p.Artura S.z dnia 18.09.23 w sprawie stojaków rowerowych. 

Głos zabrali:p.L.Zaleński,p. A.Dziedzic. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do ZDMK w sprawie usunięcie ww. stojaków rowerowych oraz 

uzgodnienie spotkania w terenie w celu umieszczenia tych stojaków w miejscu niekonfliktowym. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

ad.3.6. Komisja rozpatrzyła email ZZM z dnia 19.09.23 w sprawie zarośniętej ul. Lasowisko. 

Głos zabrał p. L.Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do SM m. Krakowa celem ustalenia właściciela działki i 

zwrócenia się o uporządkowanie zieleni na odcinku ul.Lasowisko. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Pani Renata N. zostawiła kserokopie pisma skierowaną do Rady Dzielnicy XVII z dnia 18.10.2016 r. (data wpływu 

do Rady Dzielnicy XVII 27.10.20216r) w sprawie załatwienia nakazu parkowania samochodów przodem do 

budynku. 

 



 

 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

 

Termin następnego posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy ustalono 

na dzień 04 i 18.10.23 r. na godz.18.00 w siedzibie Rady Dzielnicy. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz.20.25. 

 

 
 

 

 

                           Protokołował:                                                                               Przewodniczył: 

                      Waldemar Wołoch   

                                                               Waldemar Wołoch 

 

 

 

 


